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Protokół Nr XXV/2022 

z Obrad Sesji Rady Gminy Sejny 

w dniu 28 stycznia 2022 roku 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 900 

Sesja zakończyła się godz. 1140 

 

Obrady toczyły się w sali Ośrodka Kultury w Sejnach przy ul. 1 Maja 17. 

W obradach udział wzięło: 

- 12 radnych zgodnie z listą obecności. /lista obecności w zał./ 

 

Radni nieobecni: 

1. Majewski Konrad 

2. Pietruszkiewicz Romuald 

 

W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: 

1. Starosta Powiatu Sejneńskiego Plesiewicz Maciej 

2. Radny Rady Powiatu Sejneńskiego - Kwaterski Stanisław, 

3. Pan Fejfer Roman – były Radny mieszkaniec wsi Kielczany 

 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Urzędu Gminy Sejny: 

1. Łostowski Dariusz Adam - Wójt Gminy,  

2. Wiśniewski Grzegorz - Sekretarz Gminy, 

3. Sznejkowska Katarzyna- pracownik socjalny GOPS Sejny. 

 

Proponowany porządek obrad 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy Sejny.  

4. Wystąpienie zaproszonych gości. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał i z działalności międzysesyjnej. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Sejny na lata 2022 – 2025,  

b. powołania Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Gminy Sejny,  

c. petycji dotyczącej zakazu stosowania maseczek ochronnych na terenie Gminy Sejny,  

d. odmowy wyrażenia zgody na wypowiedzenie zmieniające warunki pracy i płacy z 

Radnym Rady Gminy Sejny,  

e. zmian budżetu Gminy Sejny na 2022 rok,  

f. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sejny na lata 2022-2026.  

g. wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego na 2023 rok,  

7. Wolne wnioski i informacje.  

8. Zamknięcie obrad. 

 

Do pkt. 1 

Otwarcie obrad 

Sesję otworzyła i przewodniczyła jej Przewodnicząca Rady Gminy Sejny- Pani Anna Pietruszkiewicz 

wypowiadając klauzulę „Otwieram XXV Sesję Rady Gminy Sejny”. Na podstawie listy obecności 

stwierdziła prawomocność obrad.  

Poinformowała Państwa Radnych i sołtysów, że zainteresowani mieszkańcy mogą śledzić przebieg 

obrad za pośrednictwem transmisji video, które prowadzone są online na stronie. 

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/1580/rada-gminy-sejny.htm  

Sesję protokołowała Bruś Elżbieta. 

 

Do pkt. 2 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Pietruszkiewicz odczytała porządek obrad. 

Radny Stanisław Luto zgłosił wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad z punktu 6, podpunktu g 

w brzmieniu: „wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego na 2023 rok”.  

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/1580/rada-gminy-sejny.htm
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Wniosek formalny zgłoszony przez Radnego Stanisława Luto został przyjęty przez Państwo Radych 

jednogłośnie. 

Porządek obrad po zmianach Państwo Radni przyjęli jednogłośnie. 

 

Do pkt. 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy Sejny 

Przewodnicząca Rady - Pani Anna Pietruszkiewicz przypomniała, że protokół z obrad XXIV Sesji Rady 

Gminy Sejny z dnia 17 grudnia 2021 roku był wyłożony do wglądu przed obradami sesji. Poprosiła 

Państwa Radnych o uwagi do protokołu. Państwo Radni do protokołu uwag nie zgłosili. Protokół został 

przyjęty jednogłośnie. 

W tym miejscu Przewodnicząca Rady - Pani Anna Pietruszkiewicz złożyła na ręce byłego Radnego 

Pana Romana Fejfera podziękowania za długoletnią prace w Radzie Gminy Sejny na rzecz gminy i jej 

mieszkańców. 

Do życzeń przyłączył się także Wójt Gminy – Pan Dariusz Adam Łostowski. 

 

Do pkt. 4 

Wystąpienie zaproszonych gości 

Głos zabrał mieszkaniec wsi Łumbie Pan Kamil Dejnerowicz spytał w imieniu mieszkańców wsi 

Łumbie o remont drogi, który Pan Wójt obiecuje mieszkańcom już od 5-6 lat. Zwrócił się do Pana 

Wójta, aby oficjalnie powiedział wszystkim, kiedy nastąpi remont ww. drogi. 

Wójt Gminy – Pan Dariusz Adam Łostowski- powiedział, że droga ta jest na bieżąco poprawiana przez 

gminę. 

Pan Kamil Dejnerowicz zwrócił uwagę na wykonany przepływ przez pracowników gminy. Powiedział, 

że kręgi były popękane i się zawaliły, co spowodowało zalanie okolicznych pól. 

Wójt Gminy – Pan Dariusz Adam Łostowski- obiecał naprawę tej drogi na wiosnę. 

Pan Kamil Dejnerowicz- powiedział, że kręgi były popękane już podczas ich kładzenia, na co uwagę 

zwracali mieszkańcy wsi podczas ich zakładania. 

Wójt Gminy – Pan Dariusz Adam Łostowski- powiedział, że po obradach sesji wyjaśni tę spraw 

sprawdzi i przeanalizuje całą sytuację. Powiedział, że drogę tą natychmiast trzeba naprawić i nie czekać 

do wiosny.   

Na zakończenie Pan Wójt przeprosił za zaistniałą sytuację. Poinformował, że w gminie za drogi 

odpowiada Pan Józef Pawlukiewicz i obiecał, że po dzisiejszej sesji wyjaśni tą sprawę i nie dopuści 

więcej do takich sytuacji. 

 

Przewodnicząca Rady - Pani Anna Pietruszkiewicz w nawiązaniu o drogę poruszaną przez Pana Kamila 

Dejnerowicz spytała-„czy to prawda, że pieniądze z tej drogi zostały przekazane na drogę Łumbie – 

Klewy?” 

Wójt Gminy – Pan Dariusz Adam Łostowski, - przypomniał, że są w tej chwili realizowane dwie duże 

inwestycje, na które idą ogromne pieniądze, a drogi gminne są remontowane na bieżąco. 

Bez dofinansowania i bez środków zewnętrznych w tej chwili nie ma, co nawet myśleć o remoncie dróg 

gminnych powiedział Pan Wójt. Na zakończenie swego wystąpienia Pan Wójt zapewnił, że 

nawierzchnie asfaltowe gmina będzie wykonywać we własnym zakresie. 

 

Do pkt. 5 

Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał i działalności międzysesyjnej 

Głos zabrał Wójt Gminy – Pan Dariusz Adam Łostowski złożył sprawozdanie Radzie Gminy Sejny ze 

swojej działalności w okresie międzysesyjnym oraz informację z wykonania uchwał z XXIV Obrad 

Sesji Rady Gminy Sejny z dnia z dnia 17 grudnia 2021 roku (informacja stanowi załącznik niniejszego 

do protokołu). 

Przewodnicząca Rady - Pani Anna Pietruszkiewicz spytała - na jakim etapie jest zakup „busa” do 

dowozu dzieci do Szkoły Podstawowej w Krasnowie?. 

Wójt Gminy – Pan Dariusz Adam Łostowski odpowiedział, że sytuacja finansowa w gminie jest ciężka  

Zapewnił, że w tej chwili szukane są pieniądze w budżecie na ten cel i na następnej sesji zostanie 

podjęta decyzja dotyczącą zakupu busa. 

Radna Agata Bednarek – zabrała głos, zdementowała pogłoskę, że ona chcę zablokować inwestycję w 

Szkole Podstawowej w Poćkunach. Podtrzymała swoją prośbę o zadbanie o budynek Szkoły 

Podstawowej w Krasnowie. Zwróciła się z prośbą o termomodernizację budynku Szkoły Podstawowej 

w Krasnowie, który jest już planowany od 5 lat. 
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Na zakończenie swego wystąpienia zaapelowała o naprawę części budynku Szkoły Podstawowej w 

Krasnowie, w którym jedna ściana jest bardzo zawilgocona i należy o nią zadbać, bo w mieszkaniach od 

kilku lat jest grzyb. 

Radna Agata Bednarek – przypomniała, że Pan Wójt na poprzedniej Sesji Rady Gminy, która odbyła się 

w grudniu obiecał, że zakup busa dla Szkoły Podstawowej w Krasnowie odbędzie się w miesiącu 

styczniu 2022 roku. 

Głos zabrał Radny Zubowicz Grzegorz i poinformował zebranych, że remont budynku Szkoły 

Podstawowej w Krasnowie jest już zaplanowany. Pani Dyrektor umówiła się ekipą budowlaną, która 

wykona najpilniejsze remonty, zostanie też naprawiona rynna. 

Przewodnicząca Rady - Pani Anna Pietruszkiewicz zwróciła się do Pana Wójta z prośbą o podanie 

konkretnych dat dotyczących zakończenia inwestycji. 

Głos zabrał Wójt Gminy – Pan Dariusz Adam Łostowski wyjaśnił, że przy realizacji inwestycji nie 

zawsze można przewidzieć konkretne daty ich realizacji i zakończenia. 

Głos zabrał Radny Zubowicz Grzegorz i spytał - ile gminę miesięcznie kosztuje utrzymanie budynku 

Szkoły Podstawowej w Krasnowie?. Zaproponował zainstalowanie pompy ciepła.  

Głos zabrał Wójt Gminy – Pan Dariusz Adam Łostowski i powiedział -takiego rozliczenia za 2021 rok 

Pani Dyrektor jeszcze nie przedstawiła. 

 
do pkt. 6 lit a 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Sejny na lata 2022 – 2025 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Anna Pietruszkiewicz - odczytała treść projektu 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. 

Przypomniała, że projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji został zaopiniowany 

pozytywnie. Do projektu uchwały Państwo Radni uwag nie zgłosili. 

 

Rada Gminy „jednogłośnie” 

podjęła uchwałę Nr XXV/194/2022 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Sejny na lata 2022 – 2025 
 

do pkt. 6 lit b 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Gminy Sejny  

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Anna Pietruszkiewicz - odczytała treść projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. 

Przypomniała, że projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji został zaopiniowany 

pozytywnie. Do projektu uchwały Państwo Radni uwag nie zgłosili. 

 

Rada Gminy „jednogłośnie” 

podjęła uchwałę Nr XXV/195/2022 

w sprawie powołania Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Gminy Sejny 

 
do pkt. 6 lit c 

Podjęcie uchwały w sprawie petycji dotyczącej zakazu stosowania maseczek ochronnych na 

terenie Gminy Sejny 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Anna Pietruszkiewicz- odczytała treść projektu 

uchwały.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji - Pan Grzegorz Zubowicz i 

poinformował wszystkich, że w dniu 21 grudnia 2021 r. do Rady Gminy Sejny wpłynęła petycja z 

Fundacji im. Nikoli Tesli z Białystoku dotycząca podjęcia uchwały przez Radę Gminy w sprawie 

zakazu stosowania maseczek ochronnych oraz wydania komunikatów w mediach o szkodliwości 

maseczek z jednoczesnym ich umieszczeniem w widocznych miejscach w formie plakatów. Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji zebrała się na posiedzeniu w dniu 14 stycznia 2022 roku. Po zapoznaniu się 

z przedmiotem petycji oraz dyskusji w tej sprawie Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała petycję za 

bezzasadną.  
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Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. 

Przypomniała, że projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji został zaopiniowany 

pozytywnie. Do projektu uchwały Państwo Radni uwag nie zgłosili. 

 

Rada Gminy „jednogłośnie” 

podjęła uchwałę Nr XXV/196/2022 

w sprawie petycji dotyczącej zakazu stosowania maseczek ochronnych na terenie Gminy Sejny 

 

 
do pkt. 6 lit d 

Podjęcie uchwały w sprawie odmowy wyrażenia zgody na wypowiedzenie zmieniające warunki 

pracy i płacy z Radnym Rady Gminy Sejny  

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Anna Pietruszkiewicz- odczytała treść projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. 

Przypomniała, że projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji został zaopiniowany 

pozytywnie. Do projektu uchwały Państwo Radni uwag nie zgłosili. 

Zgodnie z art. 25a ustawy o samorządzie gminnym Radny Zubowicz Grzegorz nie brał udziału 

w głosowaniu, gdyż sprawa dotyczy jego interesu prawnego. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

  

Rada Gminy przy 

8 głosami „za”  

3 głosami „wstrzymującymi się” 

podjęła uchwałę Nr XXV/197/2022 

w sprawie odmowy wyrażenia zgody na wypowiedzenie zmieniające warunki pracy i płacy 

z Radnym Rady Gminy Sejny  
 

do pkt. 6 lit e 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Sejny na 2022 rok 

Pani Anna Pietruszkiewicz- Przewodnicząca Rady Gminy, udzieliła głosu Wójtowi Gminy – Panu 

Dariuszowi Łostowskiemu, który dokładnie poinformował, jakie zmiany w budżecie zostaną 

wprowadzone po podjęciu uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. 

Przypomniała, że projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji został zaopiniowany 

pozytywnie. Do projektu uchwały Państwo Radni uwag nie zgłosili. 

 

Rada Gminy „jednogłośnie” 

podjęła uchwałę Nr XXV/198/2022 

w sprawie zmian budżetu Gminy Sejny na 2022 rok 

 

do pkt. 6 lit f 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sejny na lata  

2022-2026 

Pani Anna Pietruszkiewicz - Przewodnicząca Rady Gminy, przypomniała, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Sejny na lata 2022-2026 polegają na doprowadzeniu planowanych kwot 

dochodów i wydatków do zgodności z uchwałą budżetową. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. 

Przypomniała, że projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji został zaopiniowany 

pozytywnie. Do projektu uchwały Państwo Radni uwag nie zgłosili. 

 

Rada Gminy „jednogłośnie” 

podjęła uchwałę Nr XXV/199/2022 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sejny na lata 2022-2026 
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do pkt. 7 

Wolne wnioski i informacje 

Pan Roman Fejfer –wyjaśnił swoją decyzję o podjęciu rezygnacji z pełnienia mandatu radnego. 

Podziękował wszystkim za długoletnią współpracę. 

Głos zabrał Pan Dariusz Łostowski Wójt Gminy podziękował za długoletnią prace w Radzie Gminy 

Sejny na rzecz gminy i jej mieszkańców. 

Radna Budowicz Grażyna odczytała odpowiedź na petycję złożoną do Starostwa Powiatowego w dniu 

26 października 2021 roku dotyczącą przebudowy drogi powiatowej nr 1177 Berżniki- Giby. Zwróciła 

się z zapytaniem do Pana Starosty – czy w składanym wniosku będzie też złożony wniosek o ścieżkę 

rowerową, czy też wydzielone zostaną pobocza? Czym kierowało się Starostwo Powiatowe wybierając 

odcinek drogi Giby- Kukle, a nie Berżniki – Kukle?-.ten drugi odcinek drogi jest w dużo gorszym 

stanie- stwierdziła Pani Radna.  

Głos zabrał Pan Maciej Plesiewicz -Starosta Powiatu Sejneńskiego, wyjaśnił, że ww. inwestycja jest 

podzielona na dwa etapy, co jest spowodowane brakiem stabilnej sytuacji na rynku drogowym. Dlatego 

też nie podjęliśmy decyzji o realizacji całego odcinka drogi, który wynosi 8,5 km., począwszy od drogi 

krajowej w Gibach do drogi w Berżnikach. Pan Starosta powiedział, że została podjęta decyzja o 

realizacji tej inwestycji w dwóch etapach i realizować będziemy krótsze odcinki drogi, ponosząc 

mniejsze ryzyko ewentualnego niedoszacowania tej inwestycji. Droga powiatowa powinna mieć 

minimum 5,5 meta szerokości, nie w każdym odcinku tej drogi jest odpowiednia szerokość pasa 

drogowego. 

W dalszej części swego wystąpienia Pan Starosta poinformował zebranych o następujących 

inwestycjach drogowych na terenie powiatu sejneńskiego: 

- droga Krasnowo Burbiszki 3,5 km, 

- dcinek drogi Sejny przez ulicę Wileńską potem z Bubel do Krasnowa z Krasnowa do Sankur z Sankur 

do Sejw jest to odcinek 11,2 kilometra na tą inwestycję są już środki przeznaczone i jest już 

sporządzona dokumentacja, po 15 kwietnia zostanie ogłoszony przetarg na wykonanie tej inwestycji, 

- w 2022 roku planowane jest ukończenie drogi Sejny Żegary. 

 

Radny Grzegorz Zubowicz złożył na ręce Pana Starosty podziękowanie za odśnieżanie dróg 

powiatowych. Zwrócił się z prośbą do Pani Przewodniczącej Rady o zaproszenie większej ilości gości 

na obrady Sesji Rady Gminy Sejny.  

Pani Anna Pietruszkiewicz- Przewodnicząca Rady Gminy, zwróciła się do Państwa Sołtysów z 

zapytaniem dotyczącym utworzenia funduszu sołeckiego na terenie gminy Sejny. 

Głos zabrał sołtys wsi Dusznica - Pan Władysław Klimasara jest za tym, aby nie dzielić funduszy i nie 

wyodrębniać funduszu sołeckiego. 

Wypowiedź Pana Klimasary Władysława poparli inni sołtysi i opowiedzieli się także za tym, aby nie 

wyodrębniać funduszu sołeckiego. 

Pani Anna Pietruszkiewicz- Przewodnicząca Rady Gminy, zaapelowała o to, aby informacje dotyczące 

spraw bieżących gminy były mieszkańcom przekazywane za pośrednictwem sołtysów. 

Głos zabrał Wójt Gminy – Pan Dariusz Adam Łostowski i zapewnił wszystkich o tym, że sam dopilnuje 

osobiście, aby informacje były przekazywane mieszkańcom na bieżąco. 

Wójt Gminy – Pan Dariusz Adam Łostowski wyjaśnił, że jeżeli chodzi o dodatek osłonowy, to jedynym 

kryterium przy jego przyznawaniu jest dochodowość. 

Radny Grzegorz Zubowicz spytał, kiedy zostanie wdrożony plan zagospodarowania przestrzennego w 

gminie Sejny we wsi Radziuszki i Marynowo? 

Pan Wójt zapewnił, że na następnej Sesji zostanie podjęta uchwała intencyjna i plan zagospodarowania 

przestrzennego zostanie zmieniony. 

Pan Maciej Plesiewicz - Starosta Powiatu Sejneńskiego przypomniał, że Starostwo Powiatowe także 

złożyło wniosek w październiku 2019 roku dotyczący zmiany w planie zagospodarowania 

przestrzennego o przekształcenie działki o powierzchni 1,7 ha we wsi Marynowo. 

Przypomniał Państwu Radnym o deklaracji, którą Rada Gminy złożyła o dofinansowanie w kwocie 400 

tysięcy, jako wsparcie finansowe na dokończenie odcinka drogi Sztabinki Żegary. Zaapelował, aby rada 

podtrzymała swoje stanowisko. 
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do pkt. 8 

Zamknięcie obrad 

Pani Przewodnicząca Rady podziękowała za przybycie zaproszonym radnym i sołtysom.  

Przewodnicząca Rady zamknęła Sesję wypowiadając formułę „Zamykam XXV Sesję Rady Gminy 

Sejny w dniu 28 stycznia 2022 roku.” 

 

 
      Protokółowała:                            PRZEWODNICZĄCY  RADY 

Inspektor ds. kadr i obsługi rady  

                 Anna  Pietruszkiewicz 

        Elżbieta Bruś 


